
Protokół Nr V /2019 
z V sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 25 lutego 2019 r. 
 

V sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=aEIMJwGY90k.  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
Obrady rozpoczęto 25 lutego 2019 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:11 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Kamil Kilian 
7. Adam Krzysztoń 
8. Ryszard Kucha 
9. Dariusz Kuraś 
10. Marian Kurek 
11. Michał Mac 
12. Jan Magoń 
13. Jan Panek 
14. Jakub Reizer 
15. Mariusz Rejman 
16. Monika Roman 
17. Paweł Skoczowski 
18. Wojciech Szura 
19. Marek Uberman 
20. Krzysztof Wawro. 
 
 
Ad.2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono zmian. 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia.  
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  



3. Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej powiatu łańcuckiego za rok 
2018.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych 
Nr 1 w Łańcucie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych 
Nr 2 w Łańcucie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przejęcia od Województwa Podkarpackiego 
zadania publicznego o charakterze regionalnym z zakresu edukacji publicznej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Sprawy różne.  
13. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3.  
Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej powiatu łańcuckiego za rok 
2018. 
 
 
Sprawozdanie dotyczące oceny stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej powiatu 
łańcuckiego za rok 2018 przedstawiła Anna Skóra Państwowy Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Łańcucie w formie multimedialnej (informacja w załączeniu do protokołu).  
 
Głos w dyskusji zabierał radny Jan Magoń. 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych 
Nr 1 w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 
w Łańcucie. 
 



Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Jan Kilian. 
 
Uchwała Nr V/32/2019 w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych 
Nr 1 w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych 
Nr 2 w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głos w dyskusji zabierali: 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Michał Mac, 
Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 2 
w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Jan Kilian. 



Uchwała Nr V/33/2019 w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych 
Nr 2 w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przejęcia od Województwa Podkarpackiego 
zadania publicznego o charakterze regionalnym z zakresu edukacji publicznej. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głos w dyskusji zabierali: 
Dorota Grzesik Dyrektor Medyczno – Społecznego Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Łańcucie.  
Radny Jan Magoń,  
Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przejęcia od Województwa Podkarpackiego 
zadania publicznego o charakterze regionalnym z zakresu edukacji publicznej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Jan Kilian. 
 
Uchwała Nr V/34/2019 w sprawie zamiaru przejęcia od Województwa Podkarpackiego 
zadania publicznego o charakterze regionalnym z zakresu edukacji publicznej została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad.7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
 



Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jan Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
BRAK GŁOSU (1) 
Jakub Reizer. 
NIEOBECNI (1) 
Jan Kilian. 
 
Uchwała Nr V/35/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 



Jan Magoń, Jan Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Jakub Reizer 
NIEOBECNI (1) 
Jan Kilian 
 
Uchwała Nr V/36/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu. 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem odnośnie wsparcia finansowego dla 
klubów i stowarzyszeń sportowych, jaką kwotę Zarząd Powiatu przeznaczył na wsparcie 
klubów sportowych, czy zostało to zaplanowane w budżecie (pismo w tej sprawie 
w załączeniu do protokołu). 
Głos w powyższym temacie zabierał także Marek Uberman Przewodniczący Rady 
Powiatu oraz Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
Radny Michał Mac zapytał odnośnie petycji mieszkańców Albigowa w sprawie 
realizacji zadania inwestycyjnego (chodnik) i czy wójt Gminy Łańcut wskazał tą 
inwestycję, jako priorytetową.  
Pan Starosta odpowiedział, że jeśli chodzi o chodnik w Albigowej nie została ona 
wskazana, jako priorytetowa przez Gminę Łańcut. 
 
 
Ad. 10.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radna Monika Roman w związku z zakończeniem prac projektowych dotyczących 
rozbudowy drogi krajowej Nr 4 na odcinku Łańcut – Głuchów zwróciła się z wnioskiem 
do pana Starosty odnośnie zorganizowania spotkania informacyjnego dla mieszkańców 
Łańcuta w celu zapoznania się z zaprojektowanymi rozwiązaniami i terminami 
rozpoczęcia i przebiegu prac. Zaproponowała, aby spotkanie odbyło się w MDK 
w Łańcucie.  



Radny Wojciech Szura zwrócił się z zapytaniem, kiedy będzie rozpoczęty remont ulicy 
Wyszyńskiego w Łańcucie.  
Pan Starosta odpowiedział, że remont ulicy Wyszyńskiego będzie możliwy po 
uzyskaniu pozytywnej decyzji z Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w związku ze 
złożeniem projektów drogowych w sprawie dofinasowania dróg. 
 
Radny Jan Panek w związku z komunikacją na trasie miasto Łańcut – gminy Powiatu 
Łańcuckiego poruszył temat dotyczący inwestycji:  
- budowa wiaduktu pod torami na Podzwierzyńcu oraz  
- budowa łącznika pomiędzy autostradą A4 i drogą krajową 94.  
Radny stwierdził, że obydwie inwestycje są bardzo potrzebne. Zapytał, czy coś się 
dzieje w temacie budowy tunelu na Podzwierzyńcu.  
 
Radna Monika Roman zwróciła się z prośbą, aby na najbliższej sesji Rady Powiatu 
podjąć apel odnośnie budowy tunelu pod wiaduktem kolejowym przy 
ul. Pozdwierzyniec w Łańcucie.  
Następnie Radna odczytała pisma odnośnie tej sprawy od PKP Polskich Linii 
Kolejowych S.A. oraz od Marszałka Województwa Podkarpackiego (pisma 
w załączeniu).  
Odczytała także odpowiedź z Urzędu Miasta Łańcuta w sprawie budowy nowego 
odcinka drogi wojewódzkiej – łącznika autostrady A4 z drogą krajową nr 94 
(w załączeniu). Zaapelowała o lobbowanie inwestycji budowa tunelu na 
Podzwierzyńcu.  
Ponadto Radna zwróciła się z prośbą do Starosty Łańcuckiego o zwrócenie się 
z zapytaniem do GDDKiA – czy w momencie wybudowania łącznika ruch ciężki będzie 
mógł poruszać się zjazdem i wjazdem z autostrady, czy tylko łącznikiem.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki stwierdził, że obydwie inwestycje dla Łańcuta są 
bardzo potrzebne i jak najbardziej można podjąć apel, aby starać się o dwupoziomowe 
skrzyżowanie z linią kolejową.  
 
Ponadto w punkcie tym głos zabierali: 
Radny Michał Mac, 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu.  
 
 
Ad. 11.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 



Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jan Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Jakub Reizer. 
 
 
Ad. 12.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych nie zabierano głosu.  
 
 
Ad. 13.  
Zakończenie. 
 
Przygotowała: Renata Czechowicz 
 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


